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HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Kérdések a disznóvágásokról ”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

Amint azt már a K19713 számon benyújtott, „Hogyan kívánja segíteni a magyar sertéstartó
gazdákat a sertésimporttal szemben?” c . kérdésemben is említetem, 2009-ben az egy évvel
korábbihoz képest a disznóvágások száma 19%-kal csökkent az Agrárgazdasági Kutat ó
Intézet adatai szerint . Ezzel párhuzamosan nőtt az import áru részaránya az összes vágáso n
belül, amely 2009 első negyedévében már 25 %-ra emelkedett .

Tekintettel arra, hogy a fentiek szerint a hazánkban feldolgozott import sertéshú s
arányának növekedése és az import árunak az összes vágáson belüli részarányána k
növekedése között összefüggés mutatkozik, továbbá tekintettel arra, hogy az impor t
részesedése a hazánkban feldolgozott összes sertésen belül már 30%-ra tehető , joggal
feltételezem, hogy a disznóvágások száma, illetve a disznóvágásokon belül a haza i
sertéstartóktól származó disznók levágásnak aránya feltehetően tovább fog csökkeni .

Kérdezem tehát Miniszter úrtól :
Hogyan változott 2009 . első három negyedévében a disznóvágások száma ?
Hogyan változott 2009. első három negyedévében a disznóvágásokon belül a hazai
sertéstartóktól származó disznók levágásnak aránya?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . november 18 .

országgyűlési képviselő
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